
1

Tid: 2024-01-26 kl. 09:00-10:00
Plats: Teams

§ 1 Mötet öppnas, röstlängd
Ordförande Annika Westh öppnar mötet. 

Sammanträdet konstateras beslutsmässiga. 

§ 2 Godkännande av dagordning

Dagordning godkännes, med tillägg av punkt om HaV:s remiss under §6 Övriga frågor. 

§ 3 Val av mötesfunktionärer

Annika Westh utses till mötesordförande, Ylva Barr utses till sekreterare och Inge Löfgren utses att 
justera.

§ 4 Föregående mötesprotokoll

Kort genomgång av föregående mötespunkter hålles. Föregående mötesprotokoll godkännes och 
läggs till handlingarna.

§ 5 Utvärdering av Symposiet 18 januari 2024

Från VRBK styrelse deltog Inge Löfgren, Maria Granberg, Tobias Källqvist, Hans Schub, Annika 
Westh samt adjungerad Maya Strömgren. Närvarande på symposiet inkl. gäster var runt 40 personer. 

Ordföranden ger deltagarna ordet att sammanfatta sin respektive upplevelse av symposiet samt 
möjlighet att lägga förslag inför framtida planering. Genomgående lyfts att programpunkten om Stilla 
havsostronet och Stefan Edmans programpunkt var uppskattade av publiken. Det nämns att i och med 
Stefan Edmans programpunkt närmade man sig också en het samhällsdebatt, den om havsbaserad 
vindkraft. Konsensus nås om att detta typ av event är något som VRBK bör fortsätta att anordna 
framöver. 

Diskussion förs vidare om vilken målgrupp man ska rikta sig till vid likande event i framtiden. På 
symposiet deltog ett fåtal politiker, många kommunala tjänstepersoner och flertalet studenter, en 
diversifierad målgrupp. Näringslivsidkare var svagt representerade, och under mötet föreslås att detta 

Närvarande 
Beslutande

Annika Westh (ordf.), Inge Löfgren (v.ordf.), Hans Schub, Bo Svärd,  Maria 
Granberg (från punkt §6 Övriga frågor)

Ej närvarande 
styrelseledamöter

Tobias Källqvist, Sofia Stengavel,  Linnea Sjögren

Övriga deltagare Ylva Barr (GR / VRBK sekretariat)

Ordförande Annika Westh

Sekreterare Ylva Barr

Justerare Inge Löfgren

Protokoll

Styrelsemöte
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är en viktig målgrupp att rikta sig till framöver. Röster lyfts om vikten att skapa innehåll som ger nytta 
för medlemskommunerna likväl som att inspirera och skapa kunskap för framtidens medborgare, då 
detta möte mellan målgrupper ger underlag för diskussion. 

Vidare menas att symposiet hade som mål att visa VRBK:s medlemmar att man skapar nytta i rådet, 
något som man nu, från styrelsens håll, anser sig ha påvisat. 

Ordföranden föreslår att en utvärderingsenkät ska skickas ut till deltagarna efter symposiet, för att få 
en klarare uppfattning av vilka programinslag och upplägg som uppskattades mer och/eller mindre. 

Plats för kommande symposium diskuteras i korthet och Uddevalla nämns som ett förslag.

Styrelsen beslutar
Att skicka ut en utvärderingsenkät till deltagarna efter symposiet.
Att utveckla konceptet och hålla ett liknande evenemang framöver. 

§ 6 Övriga frågor

Ledamot Bo Svärd har läst igenom delar av Havs- och Vattenmyndighetens remiss Samrådsversion 
av Marin strategi för Nordsjön och Östersjön 2024–2029: Samråd om bedömning av miljötillstånd 
och socioekonomisk analys. 

Bo går i korthet igenom bedömningen av miljötillstånd för flera arter och marina miljöer. Han 
menar att det är en gedigen handling, både miljöbedömning och den tillhörande strategin. 
Genomgående framgår det att miljötillståndet för de allra flesta marina djur och akvatiska 
livsmiljöer och ekosystem inte uppnår god miljökvalitet, med några få undantag. Avseende frågan 
om marint skräp, menar Bo att kriteriet, som gått från att marint skräp ska minska till att marint 
skräp inte ska öka, kan diskuteras, likaväl de metoder som används för att klassificera om man 
uppnår kriteriet eller inte, då metoden har kritiserats internationellt. Sammanfattningsvis menar Bo 
att det inte finns något att kommentera avseende Bedömningen av miljötillstånd och att VRBK 
därmed ej behöver besvara remissen. Detta även om hans egen åsikt om hur marint skräp skall 
undersökas och klassificeras går isär med Havs-och Vattenmyndighetens metod och tillhörande 
bedömning. 

§ 7 Mötet avslutas 

Ordförande Annika tackar ledamöterna för deltagande och avslutar mötet. 

Göteborg 2024-01-26

Vid protokollet

Ylva Barr, sekreterare

Justeras:

Annika Westh                                                                                                    Inge Löfgren
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Bilaga 1.

Datum Protokollförare Justerare Status

2023-12-15 Ylva Barr Annika Westh
Hans Schub

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2023-09-08 Ylva Barr Annika Westh
Maya Strömgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2023-06-22 Ylva Barr Annika Westh
Tobias Källqvist

Konst. Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2023-03-30 Ylva Barr Annika Westh
Inge Löfgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2023-03-02 Ylva Barr Annika Westh
Maya Strömgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2023-01-26 Ylva Barr Annika Westh
Inge Löfgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-10-28 Ylva Barr Annika Westh
Inge Löfgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-10-08 Ylva Barr Annika Westh
Bo Svärd

Extra styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-09-16 Ylva Barr Annika Westh
Inge Löfgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-06-03 Anton Hall Annika Westh
Bo Svärd

Konst. styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-06-03 Anton Hall Maria Hübinette
Jan Utbult

Årsmöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-03-29 Anton Hall Inge Löfgren Ej signerat, men publicerat på hemsidan

2022-02-24 Annika Westh Bo Svärd Signerat och publicerat på hemsidan

2021-10-25 Ida Lindberg Bo Svärd Signerat och publicerat på hemsidan

2021-09-10 Ingela Sörqvist Sofia Stengavel Ingela skickat till Ewa för komplettering 
och granskning

2021-06-22 BoSvärd Inge Löfgren Bosse klar juli
Ewa granskat/kompletterat därefter fastnat

2021-05-21 Ingela Sörqvist Sofia Stengavel Årsmötesprotokoll signerat och publicerat 
på hemsidan.
Protokoll för konstituering och fastställa 
firmatecknare. Saknas.

2021-03-24 Ingela Sörqvist Inge Löfgren Ej signerat, men publicerat på hemsidan
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2020-11-20 Ingela Sörqvist Anna Selse Ej signerat, men publicerat på hemsidan
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.

Ordföranden VRBK: Annika WesthInge Löfgren
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Kopia/bekräftelse på e-signerat dokument.

Signed by: ANNIKA WESTH
Date: 2024-02-02 13:58:47
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Signed by: INGE LÖFGREN
Date: 2024-02-02 17:23:45
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